
Skjoldhøjkollegiets beboermøde den 27.11.24 

Formalia 

a. Valg af dirigent 

- Morten er valgt 

 

b. Valg af referent 

- Mads er valgt 

 

c. Valg af sprog 

- Engelsk er valgt 

 

d. Valg af 2 stemmetællere 

- Dennis og Diane er valgt 

 

2. Orientering fra beboerrådet 

a. Siden sidst: 

- Formanden orienterede om året der gik og fortalte at tre medlemmer forlod BR i løbet 

af året og forklarede situationen omkring beboerrådgivernes barsel. 

- Vi har fået flere skraldespande og lys i flere af skraldeøerne i håb om at der vil være 

mindre kaos fremover. 

- Skjoldhøjbuen er endelig blevet rettet ud efter lang ventetid og vil blive malet færdig i 

foråret 

- BR har fået et nyt opbevaringsrum 

- Sommerfesten var en udfordring og man forsøger at få mere struktur næste år 

- Vi har fået et eventmagasin som Saffron har kørt med stor succes 

- Der er sat gang i et projekt om at forbedre hjemmesiden efter at den nye ikke har 

været tilfredsstillende 

- Der har været en del bøvl med saunaen og der arbejdes på en fremtidig løsning 

b. How to beboermøde 

- Mathilde introducerede hvordan mødet og diverse procedurer fungerer 

 

3. Orientering fra beboerrådgiveren 

- Vi har ingen pt 

4. Godkendelse af det reviderede beboerfacilitetsregnskab 

- Godkendt 

 

5. Godkendelse af kollegiets regnskab 

- Godkendt 

 

6. Behandling af bevillingsansøgninger 

- Kreatinget søger om 8472,18 kr til diverse udstyr (3D-printer, sakse og andet) - 

Godkendt 

- Café Hygge søger om 3676,35 kr til brætspil og møbler - Godkendt 

 

7. Indkomne forslag (forslag lægges på kollegiets hjemmeside senest 5 dage inden 

mødet) 

a. Forslag om ladestandere 

- Forslaget i sin helhed er afvist 

- Forslag om at undersøge yderligere er godkendt 



Skjoldhøjkollegiets beboermøde den 27.11.24 

 

8. Valg til beboerrådet 

- Morten Teglgaard Strøe er genvalgt som formand 

 

Valg af 5 medlemmer af beboerrådet 

 Der var 7 kandidater til de 5 ledige poster i beboerrådet. Følgende blev valgt: 

- Marc Christensen - Valgt 

- Saffron Adams Rasmussen - valgt  

- Omer Bajrovic - valgt 

- Alexander Tang - valgt 

- Filippa Isaeva - valgt 

 

Valg af to suppleanter – der var 3 kandidater til 2 poster. Følgende blev valgt: 

- Aske Sass Brandt-Møller - 2. Suppleant 

- Dennis Gordienko - 1. Suppleant 

 

9. Valg til kollegiets bestyrelse 

Kandidater: 

- Mads Rundstrøm - valgt 

 

10. Valg af parlamentariske revisorer  

Kandidater: 

- Christian Kjærlund - Valgt 

- Gabriella Timar - Valgt 

 

11. Evt 

- Der har været en del misbrug af saunaen. Det bliver foreslået om administrationen af 

saunaen muligvis kan overgå til beboerne.  

- Skjoldpower får lidt taletid til at snakke om misbrug af Skjoldpowers inventar mm.  

- Eventgruppen søger medlemmer. De har møde den tredje tirsdag hver måned 

klokken 19:00 i TV-stuen 

- Der bliver uddelt tak til beboerrådet for deres arbejde.  

- Der bliver opfordret til at folk bliver bedre til at give besked om misbrug mm. til 

varmemestrene og ikke til BR eller i kollegiets Facebook-gruppe.  

- Der bliver fortalt om kollegiets fremtid.  

 


